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RO.0002.4.2025 

Protokół nr XIV/2025 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

w godzinach 1300 – 1340 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Beata Janik – Radca Prawny Gminy Inowłódz; 

5) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

6) Pan Marek Iskierka - Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIV sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043; 

b) zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025; 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego; 

d) zasad udzielania dofinansowania kosztów budowy podłączeń budynków do kanalizacji 

sanitarnej; 

e) pomników przyrody ustanowionych uchwałą Rady Gminy Inowłódz nr XVI/105/95 z dnia 

28 grudnia 1995 r. w sprawie objęcia ochroną prawną drzew rosnących w miejscowości Spała; 

f) przekazanie pisma według właściwości. 

5. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

6. Zamknięcie obrad XIV sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie XIV sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady XIV sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Radce Prawnego Gminy Inowłódz. Powitał również 

pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców 

i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym 

o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

14 radnych.  

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Ze względu na brak pytań i propozycji zmiany, radni przeszli do głosowania nad porządkiem obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 14 radnych. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIV/88/25 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

b) zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu gminy Inowłódz na rok 2025. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o pomoc finansową, ponieważ następny punkt jest ściśle 

powiązany ze zmianami w budżecie. Radna zapytała, jak długo będzie trwało przygotowanie 

projektu oraz, czy ze strony powiatu są zabezpieczone środki na całość projektu. 

Pan Burmistrz powiedział, że Powiat Tomaszowski zadanie w postaci wykonania dokumentacji 

technicznej ma wpisane do budżetu. Samorząd Gminy Inowłódz pokrywa 20% kwoty. Do końca roku 

2025 ma być przygotowana dokumentacja. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIV/89/25 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIV/90/25 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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d) zasad udzielania dofinansowania kosztów budowy podłączeń budynków do kanalizacji 

sanitarnej; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pan Marek Iskierka - Kierownik Referatu Inwestycji przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania dofinansowania kosztów budowy podłączeń budynków do kanalizacji sanitarnej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIV/91/25 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

e) pomników przyrody ustanowionych uchwałą Rady Gminy Inowłódz nr XVI/105/95 z dnia 

28 grudnia 1995 r. w sprawie objęcia ochroną prawną drzew rosnących w miejscowości 

Spała; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały w sprawie pomników przyrody ustanowionych uchwałą 

Rady Gminy Inowłódz nr XVI/105/95 z dnia 28 grudnia 1995 r. w sprawie objęcia ochroną prawną 

drzew rosnących w miejscowości Spała. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska nawiązując do wykazu pomników przyrody, konkretniej do 

pozycji nr 14, 15 i 16, przy których widnieje informacja „stan bardzo zły”, zapytała, czy nie jest 

to podstawą do wystąpienia, aby wyłączyć te pozycje z wykazu. 

Pani Urszula Wieszkowska powiedziała, że nie, ponieważ zgodnie z wytycznymi RDOŚ pomnikiem 

przyrody jest także drzewo obumarłe i puki nie zagraża bezpieczeństwu, lub w inny sposób nie wpływa 

negatywnie na otoczenie, to nie ma podstawy do wyłączenia go z wykazu pomników przyrody. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XIV/92/25 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

f) przekazania pisma według właściwości. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji dokumentację oraz 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie.  

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, przy1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XIV/93/25 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o prowadzone prace naprawcze w OSP w Inowłodzu, czy te 

prace są realizowane w ramach gwarancji. 

Pan Burmistrz powiedział, że odbyło się spotkanie z wykonawcą i zarządem OSP. Wspólnie został 

ustalony zakres prac, jakie w ramach gwarancji należy wykonać, ponieważ trochę było ‘niedoróbek’. 

Trwało to parę godzin. Precyzyjnie został określony zakres czynności, napraw, poprawek, które należy 

wykonać w ramach gwarancji i wystosowane zostało pismo do wykonawcy z określeniem terminu, na 

wykonanie tych czynności, które później wspólnie z zarządem OSP będą odbierane. 
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Radna Pani Lidia Kacprzak zapytała, czy prace, które są aktualnie wykonywane, są realizowane 

przez wykonawcę w ramach rękojmi, a gmina nie ponosi za to kosztów. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie są ponoszone żadne koszty w ramach napraw. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o most w Spale. 

Pan Burmistrz powiedział, że są wszystkie pozwolenia i umowy. Decyzja o pozwoleniu na budowę się 

uprawomocnia. Wykonawca z początkiem maja wchodzi na budowę. Do 18 maja most będzie otwarty, 

po 18 maja most zostanie zamknięty, zostanie utworzona kładka dla pieszych. Roboty mają potrwać do 

końca listopada br. Jeżeli ustalenia będą już na tyle pewne, mieszkańcy prawobrzeżnej Pilicy zostaną 

poinformowani o wszystkim. 

Radny Pan Roman Rodakowski zapytał o możliwość wyrównania i utwardzenia drogi przez las, 

ze Spały do Brzustowa. 

Pan Burmistrz powiedział, że ta droga ma być drogą alternatywną. Dodał, że nigdy nie było 

zapewnienia, że będzie kładka dla samochodów obok mostu. Były starania, natomiast na ustawienie 

mostu alternatywnego nie pozwala poziom wody w Pilicy. 

Radny Pan Michał Bernaciak nawiązując do nieruchomości zakupionej w roku 2024 przez gminę, 

położonej w Inowłodzu przy ul. Wolskiej i ul. Akacjowej, zapytał, czy są planowane prace 

remontowe w tym budynku, ponieważ jest on w złym stanie, a planowane są tam inwestycje. 

Pan Burmistrz powiedział, że wydane zostały dyspozycje do Referatu Usług Komunalnych. Dach będzie 

doraźnie zabezpieczony do momentu, aż gmina nie pozyska środków na realizacje większej inwestycji. 

Radna Pani Lidia Kacprzak zapytała, czy parking na ul. Czarneckiego w Inowłodzu został 

wydzierżawiony, a jeżeli tak, to dlaczego pracownicy urzędu sprzątają nieczystości z terenu 

dzierżawionego. 

Pan Burmistrz powiedział, że parking został wydzierżawiony. Dodał, że nie wiedział, że pracownicy 

urzędu go sprzątają, należy to do obowiązków dzierżawcy. Zostanie przekazana informacja do Referatu 

Usług Komunalnych i Referatu Nieruchomości o dopełnieniu czynności opisanych precyzyjnie 

w umowie. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała o termin rozpoczęcia inwestycji budowy drogi na 

Poświętnym. 

Pan Burmistrz powiedział, że gmina w przeciągu 30 dni od podpisania umowy musi ogłosić przetarg na 

realizację inwestycji. Umowa została podpisana 16/17 kwietnia. Realny czas wykonania inwestycji to 

około 2/3 miesiące. 

Radna Pani Katarzyna Pawlik zapytała o awarię sieci wodociągowej na Brzustowie podczas świąt. 

Czy woda w Brzustowie jest z ujęcia z Tomaszowa, czy już z ujęcia gminnego. 

Pan Burmistrz powiedział, że do tej pory nie jest zdiagnozowana przyczyna awarii. W dniu dzisiejszym 

o godzinie 14:00 miał zając się i sprawdzić usterkę fachowca, który się tego podjął. Na tą porę woda 

jest z ujęcia z gminy Tomaszów. 

Radna Pani Teresa Kupis poprosiła o zwrócenie się do powiatu o uzupełnieniu ubytków na drodze 

Królowa Wola – Czerniewice. 

Pan Burmistrz powiedział, że prośba zostanie przekazana, a jeżeli gmina będzie za długo czekać, to 

posiada masę do łatania i zajmie się tym. 

Radna Pani Katarzyna Pawełoszek zapytała o możliwość udostępnienia dokumentacji 

inwestycyjnej i planu wizerunkowego terenu OSIR w Inowłodzu. 

Pan Burmistrz powiedział, że cała dokumentacja znajduje się w Referacie Inwestycji. Jest to 

powszechnie dostępne. Każdy zainteresowany może sprawdzić, czy plan jest wykonywany należycie. 

Przyjmowane są uwagi. 
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Ad. 6 

Zamknięcie obrad XIV sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

**Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 


